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Protokół nr XXXVII/2013 

z przebiegu obrad  Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu  13 czerwca 2013r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 14 radnych nieobecny Radny Leszek 
Tomaszewicz. 

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

1. Zbigniew Barski  Wójt Gminy 

2. Alicja Antkiewicz  Radca Prawny UG 

3. Wanda Łakoma  Sekretarz UG 

4. Aniela Nesterowicz    Sołtys 

 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 14 radnych sprawia, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

  – Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło otworzył obrady XXXVII nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy, stwierdzając obecność  14 radnych. Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał, decyzji i ustaleń. Następnie przedstawił 

porządek obrad i zadał pytanie o wnioski formalne, Z –ca Przewodniczącego Planu, BudŜetu, 

Samorządu, Prawa i Porządku Publicznego Rady Gminy w Gubinie złoŜył wniosek formalny  

o wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy 

za zbiorowe odprowadzenie ścieków, Przewodniczący Rady zadał pytanie do radnych 

składających wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej  o wyraŜenie zgody na wprowadzenie 

do porządku obrad w/w projektu uchwały, po wyraŜenia przez nich zgody Przewodniczący 

Rady  poddał wniosek pod głosowanie - wniosek został przyjęty 13 za, przy  

1 wstrzymującym. 
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Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Punkt został przełoŜony na następną Sesję Rady Gminy.  

 

Do punktu 3: 

Przedstawienie propozycji stawek za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie 

ścieków. 

Sprawę przygotowanych taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków zreferował Wójt Zbigniew Barski – w swojej wypowiedzi przedstawił stawki jakie 

obowiązywały do tej pory oraz przedstawił propozycję zmian taryf od dnia 1 sierpnia 2013r.. 

W swojej wypowiedzi argumentował zmianę obowiązujących taryf wzrostem kosztów 

utrzymania sieci kanalizacyjno-wodociągowych, wzrostem kosztów energii. Jednocześnie 

stwierdził, Ŝe nie ulegają zmianie w nowej taryfie dotychczas obowiązujące koszty stałe 

związane z miesięczną opłatą abonamentową za usługę odczytu wodomierza głównego oraz 

miesięczną opłatą abonamentową za utrzymanie w gotowości urządzeń wodociągowych. 

Podczas swojego wystąpienia nawiązał równieŜ do przygotowanego podczas Komisji Planu  

i BudŜetu projektu uchwały o dopłacie do ustalonej taryfy za zbiorowe odprowadzanie  

ścieków.   Jednocześnie zawnioskował o przegłosowanie w przygotowanym projekcie 

uchwały błędu wynikającego z niewłaściwego zaokrąglenia cenny brutto za odprowadzane 

ścieki poprawna cena powinna wynosić 10,59 zł/m3. 

W dyskusji radny Remigiusz Darmach zadał pytanie czy gmina nie moŜe ustalić ceny za 

odprowadzane ścieki w dowolny sposób. Sprawę wyjaśniła pani prawnik Alicja Antkiewicz 

stwierdzając, Ŝe sposób ustalenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków wynika  

bezpośrednio z Ustawy oraz Rozporządzeń dotyczących tego tematu i nie moŜe być 

kształtowane w sposób dowolny.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło poddał proponowaną przez wójta poprawkę 

dotyczącą &2 projektu uchwały  zmieniającą cenę brutto za odprowadzane ścieki z kwoty 

10,60 zł/m3 na kwotę 10,59 zł/m3 – radni przyjęli poprawkę  głosami 10 ZA przy 4 głosach 

Wstrzymujących. 

 

 

 

Do punktu 4: 
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Przyjęcie projektu uchwały taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków obowiązujące na obszarze objętym działalnością w tym zakresie 

przez Urząd Gminy Gubin w okresie od 1 sierpnia 2013 r. do 31 lipca 2014 r. 

Przewodniczący  Rady Gminy Zbigniew Zygadło odczytał projekt uchwały taryf na zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujące na obszarze objętym 

działalnością w tym zakresie przez Urząd Gminy Gubin w okresie od 1 sierpnia 2013 r. do  

31 lipca 2014 r. 

Projekt w/w sprawie został  przyjęty głosami 7 za, 2 przeciw przy 5 wstrzymujących. 

Do punktu 5: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za 

zbiorowe odprowadzenie ścieków 

Prawnik UG pani Alicja Antkiewicz zwróciła uwagę, Ŝe w przygotowanym projekcie 

uchwały znajduje się błąd dotyczący &2 okresu obowiązywania dopłaty, okres 

obowiązywania dopłaty winien być dostosowany do okresu obowiązywania taryf na zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujące na obszarze objętym 

działalnością w tym zakresie przez Urząd Gminy Gubin. Poprawka powinna obejmować 

okres od 1 sierpnia 2013 r. do 31 lipca 2014 r. Stwierdziła równieŜ konieczność poprawki  

w &5 – korekta dotyczy daty wejścia w Ŝycie uchwały. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszoną poprawkę do projektu 

uchwały dotyczącą  &2 który, przyjmuje brzmienie dopłata  obowiązuje w okresie od dnia  

od 01 sierpnia 2013r.do dnia  31 lipca  2014r. – poprawka została przyjęta 12 głosami Za 

przy 2 głosach Wstrzymujących. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszoną poprawkę do projektu 

uchwały dotyczącą  &5 który, przyjmuje brzmienie uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem 

podjęcia z mocą od  01 sierpnia  2013r. i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń Urzędu 

Gminy i na stronie BIP - poprawka została przyjęta 14 głosami Za. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło odczytał cały tekst projektu uchwały 

dotyczącego ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków i poddał pod 

głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty głosami 9 ZA, przy 5 Wstrzymujących. 
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Do punktu 6: 

Sprawy róŜne, wolne wnioski. 

W tym punkcie Wójt Gminy Zbigniew Barski poinformował Radnych o rozstrzygnięciu 

przetargu na wywóz nieczystości stałych z terenu Gminy. Do przetargu przystąpiły 3 firmy,  

z których najwyŜszą ofertę złoŜył PUM Gubin. Najbardziej korzystną ofertę złoŜyła firma 

TEW z Kiełcza z ceną 5,62 zł od jednego mieszkańca za odbiór śmieci segregowanych. 

Następnie Wójt przedstawił Radnym przyjęte przez Związek Międzygminny ODRA-NYSA-

BÓBR poprawki do regulaminu utrzymania czystości i porządku. W dalszej części przekazał 

Radnym raport z wyników kontroli przeprowadzonej w zlikwidowanym Zakładzie Usług 

Komunalnych w Polanowicach. 

W pytaniach Radny Krzysztof Urban zapytał dlaczego Związek Międzygminny planuje 

utrzymanie kwoty 7,10 od jednego mieszkańca za odbiór śmieci segregowanych przy 

uzyskanej w przetargu kwocie 5,62 zł. Odpowiedzi udzielił Wójt stwierdzając, Ŝe róŜnica 

będzie pokrywała koszty prowadzenia biura i utrzymania pracowników zatrudnionych przez 

Związek Międzygminny, którego członkiem jest Gmina Gubin. Pani Sołtys Aniela 

Nesterowicz zadała pytanie dotyczące odbioru śmieć ze świetlic wiejskich. Odpowiedzi 

udzielił Wójt stwierdzając, Ŝe śmieci będą wywoŜone ze świetlic tak samo jak z prywatnych 

posesji natomiast sposób odprowadzania opłat powinien zostać uregulowany przez 

dyskutowany z Sołtysami projekt Regulaminu działalności świetlic wiejskich.  

 

Do punktu 7: 

Zakończenie posiedzenia Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zakończył posiedzenie Sesji Rady Gminy                

o godzinie 13.30. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczący  Rady: 

 

 


